
 Assens Marina Amba 

 

Mødeart:  Bestyrelsesmøde Møde nr.:  215 Dato: 13.08.2024 

Mødested:  Marinakontoret Start: 19.00 Slut: 21.40 Side:   

Mødedeltagere: 

Hans Mørkebjerg (HM), Henrik Schack Larsen (HL), Alex Hansen (AH), Helge 

Jakobsen (HJ), Karen Rose (KR), Anders Lemmergaard (AL), Helge Jakobsen (HJ), 

Ivan Frost (IF), Bo Eriksen (BE), Helge Jakobsen (HJ) 

          

Fraværende:   

 
1. Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde 

2. Orientering fra formanden 

3. Personale 

4. Regnskab 2023/24 herunder status på restancer 

5. Status på eventuel oprettelse af et digelag på Næsområdet 

6. Fejring af Assens 500-års købstadsjubilæum på Næsområdet 

7. Status på sikker havn projektet 

8. Status på i gang værende opgaver 

9. Orientering fra bestyrelsesmedlemmerne 

10. Eventuelt 

 

 

 

 

1:  Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde 

 

Referatet blev godkendt  

 

 

2:  Orientering fra formanden 

 

Trafik og vej samt Assens Havn har fået de max 25% støtte fra den statslige stormflodspulje til 

ikke forsikret kommunal infrastruktur. 

  

Vej og trafik har fået til elinstallationer på Næsvej, Willemoesgade, Kogehusmolen og 

Willemoesplads, 

Havnen har fået til genopretning af terrassen ved venteværelse og kiosk på Bågø Havn, og til 

renovering af hydraulikanlæg til færgerampen i Assens, der var forurenet med saltvand. 

I alt er der modtaget 96.000 kroner.  

 

 

3:  Personale 

 

Personalets hovedferie er nu afholdt og der er pt. ikke planlagt ferie. 

 

 

 

 



4:  Regnskab 2023/2024 herunder status på restancer 

 

7 restancer og beløbsmæssigt kr. 51.000,00 – regnskabet følger i øvrigt vores budget og vi har 

haft en stor stigning i bådhåndtering. 

 

Opfølgning og rykning af restancer fortsætter og pt. er der 6-7 både der er på land og i nær 

fremtid skal gennem en salgsauktion jf. vores vedtægter. 

 

I forlængelse heraf har bestyrelsen drøftet de nugældende vedtægter, som på dette område 

ikke er hensigtsmæssige i forhold til eksekvering og konsekvens for bådejere, der ikke betaler 

driftsbidrag som de skal.  Det er besluttet at vi på det kommende strategiseminar i efteråret vil 

vurdere vedtægternes indhold og ordlyd i forhold til en opdatering, som skal forelægges på den 

næste generalforsamling. 

 

Vi lægger op til stigninger på vores priser for gæstesejlere så vi kommer på niveau med vores 

nabohavne – og det vil være en stigning på ca. 10% gældende for den kommende sæson og vil 

blive indarbejdet i vores budget for næste år. 

 

 

5:  Status på eventuel oprettelse af et digelaug på Næsområdet 

 

Der arbejdes på et udbud som skal danne grundlag for en beslutning om hvordan en sikring af 

kysten skal laves.  Det er fortsat Assens Kommune der er tovholder på arbejdsprocessen. 

 

 

6:  Fejring af Assens Købstads 500-års jubilæum på Næsområdet 

 

Det sidste planlægningsmøde fandt sted torsdag den 08. august 2024.  Aktiviteterne og place-

ring er på plads.  I informationsteltet bliver der opsat en storskærm, hvor svømmerne fra 

Aarøsund til Assens kan følges. 

 

 

7:  Status på Sikker Havn projektet 

 

Alle skilte er nu opsat med lys og marina oversigtsbillede - der mangler udarbejdelse af 

oversigtsbilledet med informationer om placeringerne af alt sikkerhedsudstyret på 

marinaområdet og som skal sættes op på bagsiden (vestsiden) af El-skabene, hvilket kommer 

efterfølgende i løbet af efteråret. 

 

 

8:  Status på igangværende opgaver 

 

Den brændte båd afhentes i uge 34 – bådejer har fået 2 uger til at rydde op og bortskaffe affald 

omkring pladsen.    

Ny frist til 26. september 2024 til indrapportering af de nye miljøregler – vi har opsat nye skilte 

til affaldssortering. 

Ved bådløft skal alle – også bådejere og hjælpere – bære hjelm når man færdes indenfor den 

gule afmærkning omkring kranen – marinaen indkøber yderligere hjelme, der kan lånes gratis. 

Det er også et lovkrav, at alle der hjælper med at sætte master på, skal bære hjelm. Derfor 

opsættes et skab på mastekranen, hvor hjelme og spritservietter forefindes. Endelig opsættes 

der yderligere påbudsskilte.    

Bom til slæbestedet og kortlæser m.m. repareres i uge 33. 



 

9:  Orientering fra bestyrelsesmedlemmer 

Intet at referere. 

 

10:  Eventuelt 

Ingen ønskede ordet. 

Kommende aftalte møder 

Bestyrelsesmøder:  

mandag den 23. september 

tirsdag den 22. oktober 

tirsdag den 10. december 

Strategimøde søndag den 24. november - heldagsmøde 

Generalforsamling søndag den 12. januar 2025  

 

 

Således passeret,  

Henrik Schack Larsen, referent 

 

 

 

Godkendt: 

 

 

 

 

 

 


